
 

Attālināta valdes sēde 

2024. gada 16. martā, 19:00     Nr. 23/24 

Piedalās 

Viceprezidents  Kaspars Rožkalns 

Valdes  locekļi Kristīne Kanska  

Inga Jākobsone  

R. Škutāns 

K. Močāns  

Iepriekšējās valdes 

locekļi 

N. Penke 

R. Vaivods 

V. Romans 

Protokolists Līva Krīgere  

 
 
Pamatojoties uz LBS Statūtu punktu 41, biedrības “Latvijas Zēģelētāju savienība” prezidents 
Kaspars Rožkalns izsludina attālinātu valdes sēdi ar šādu dienas kārtību: 

1 2023. gada pārskats. Ziņo L. Krīgere 

2 LČ IqFoil, T29 un Slalom nolikumu apstiprināšana. Ziņo R. Škutāns 

3 Par interesentiem piedalīties LBS komisijās. Ziņo L. Krīgere 

4 Dažādi  
 
  



 
1. 2023. gada pārskats 

 
L. Krīgere ziņo par sagatavotajiem dokumentiem 2023. gada pārskatam – gan par vadības 
ziņojumu, gan finanšu un ziedojumu izlietojumu sadaļu. R. Škutāns norādīja, ka finanšu sadaļā ir 
ieviesušās divas drukas kļūdas, kas ir jāsalabo. Citu jautājumu valdes locekļiem nerodas. K. 
Rožkalns uzdod L. Krīgerei tālāk virzīti gada pārskatu revīzijas komisijai ziņojuma sagatavošanai.   
 
 
Lēmums Nr. 117: Apstiprināt 2023. gada pārskatu.    
 
 

PAR – 5 balsis, PRET – 0, Atturas – 0 
 

 
2. LČ IqFoil, T29 un Slalom nolikumu apstiprināšana 

 
R. Škutāns informē, ka sagatavotajos nolikumos J. Jēkabosnam ir jāprecizē pāris punktus. Visvairāk 
diskusiju radīja punkts par čempionāta titula piešķiršanu balstoties uz dalībnieku skaitu disciplīnā. 
K. Kanska uzskata, ka Latvijas Čempionāta titulu nevar piešķirt, ja ir, piemēram, divi dalībnieki 
disciplīnā. K. Močāns norāda, ka viņu pārņem duālas sajūtas, piedāvājot, ka varētu noteikt, ka 
nepieciešami vismaz trīs dalībnieki. R. Škutāns uzskata, ka jāapbalvo arī tad, ja piedalās viens 
cilvēks, lai motivētu bērnus un jauniešus piedalīties sacensībās.  
V. Romans un N. Penke uzskata, ka jāturpina ierastā kārtība, t.i., Latvijas Čempionāta titulu var 
izcīnīt tikai tad, ja piedalās vismaz pieci dalībnieki. Papildus N. Penke norāda, ka šo jautājumu 
vajadzētu uzdot asociācijām, attiecīgi rīkojoties saskaņā ar viņu vēlmēm.  
K. Rožkalns rosina, ka apbalvošana varētu notikt kā līdz šim – ja piedalās trīs dalībnieki, tad 
apbalvo tikai 1. vietu, savukārt, ja piedalās vismaz pieci, tad apbalvo visas trīs vietas.  
Ņemot vērā dalītās sajūtas par čempiona titula piešķiršanu, tiek rosināts šo jautājumu atstāt 
asociāciju ziņā, uzdodot L. Krīgerei noskaidrot katras asociācijas viedokli.  
 

 
3. Par interesentiem piedalīties LBS komisijās 

 
L. Krīgere ziņo par visiem interesentiem, kuri ir izrādījuši iniciatīvu piedalīties LBS komisijās.  
N. Penke informē, ka Tiesnešu komisijas nolikumā ir ieguldīts milzīgs darbs un šobrīd Tiesnešu 
komisija un valde strādā izcili, attiecīgi rosina šajā komisijā nekādas izmaiņas neveikt.  
Tika konstatēts, ka spēkā esošais sporta komisijas nolikums ir jāaktualizē. V. Romans norāda, ka 
iepriekš sporta komisija bijusi plašākā sastāvā, bet tas ir kavējis lēmumu pieņemšanu un kopīgu 
mēru izpildi. K. Rožkalns rosina par šo jautājumu pārrunāt atsevišķā sanāksmē, izlemjot vai 
nepieciešams saglabāt sporta komisiju esošā apjomā, t.i., no katras stratēģiskās klases pa vienam 
pārstāvim, vai tomēr paplašināt sporta komisijas sastāvu, ņemot vērā biedru atsaucību tajā 
piedalīties.   
Ņemot vērā, ka šobrīd Attīstības komisijai nav nolikuma, tiek uzdots K. Rožkalnam uzrakstīt 
Attīstības komisijas nolikumu.  
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